
 

 

Tirsdag d. 13. 10.22. 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 13. oktober hos Rikke 

Deltagere: Niels Christian, Ole, Rasmus, Rikke, Afbud fra Navina, Kristjan 

  

1) Gennemgang af sidste møde 

Sidst vi mødtes, var inden sommerferien, hvor vi gik en inspektionsrunde i kvarteret, og spiste 
sammen på Vanløse Bistro.  
 
Ole har fulgt op med endnu en inspektionsrunde.  
 
Vi har observeret flere kloakriste som er dækket til med blade. Disse bør holdes rene og renses.  
 
Opgave: Rikke og Ole forfatter et informationsbrev. 
Fordelingen sker af bestyrelsens medlemmer:  
Støvringvej (Niels Christian), Katholmvej (Rikke), Bygholmvej (Kristjan), Børglumvej (Ole), 
Herlufsholvej (Navina), Bratskovvej (Rasmus).  
 
 

2) Vejreparation 
Chris Åby Service har asfalteret jf. aftale. Der er en del mangler og enkelte fejl som udestår. Ole 
følger op med Chris. Første faktura er ankommet på 138.000 kr for asfalt. Vejfelter udestår samt 
øvrigt arbejde.  
 

3) Gartner og vejtræer 
To træer er blevet påkørt.  

1) Et træ er påkørt af en renovationsbil. De har påtaget sig skylden og et overslag / regning skal 
fremsendes til dem. Niels Christian følger op. Ole skaffer tilbud fra gartner. 

2) Deluca Film autocamper har påkørt et træ. Beboer har hørt og fotodokumenteret dette. 
Efter diverse opringninger siden juni måned er der nu kommet brev fra ejer af bilen. Sagen 
er anmeldt til Codan Forsikring, og påtaler at træet ikke overholder frihøjen på 4.2 m. Vi har 
en forsikring hos Tryg, og Niels Christian undersøger om vi kan anmelde skaden der. 
Alternativt må et forlig indgås. Træet er påkørt på stammen, så at vejlauget nu skal dække 
skade på bil virker uretfærdigt og forkert. Uheld skete 27. juli.  

 
To træer er visnet og skal udskiftes af gartner. Ole kontakter ham.  
  
4) Vejregulering 

Kommunen har besvaret vores henvendelse vedr. vejregulering / trafikregulering jf. forslag fra 
generalforsamlingen.  
 
Vi skal dokumentere at løsningen overholder krav til svingbane for lastbiler/renovationsbil. Det er 
umuligt at overholde disse regler 100% jf. skabelon på kort 1:250. Specielt på Herlufsholmvej / 
Bygholmvej vil det overhovedet ikke kunne lade sig gøre. Kommunen kan ikke godkende det 
påtænkte forslag.  
 
Ole og Rasmus holder møde i trafikgruppen og taler med Kristjan om dette.  
Vi skal forberede os til generalforsamlingen dels med forklaring og eventuelt med alternative forslag.  



 

 

Status på skybrudsløsning for kvarteret fra HOFOR skal undersøges jf. aftale på seneste 
generalforsamling.  
 

5) Økonomi 
Regnskabet er opdateret af Ole og vi har p.t. 350.000 tilbage på budgettet. Med kendskab til 
udestående regninger vurderes det at årets budget overholdes. 
 

6) Påskyndelse af arbejde 
Ole har i foråret etableret en helt ny hjemmeside og opdateret denne med materiale fra de seneste 
30 år. Det er et imponerende arbejde som ville have bekostet vejlauget et større beløb, hvis ekstern 
assistance skulle være indkøbt. Derfor må Ole gå en tur på restaurant med sin hustru inden nytår for 
spise for 2.000 dkr.  
 

7) Nyt møde.  Dato og sted 
 

Hos Ole d. 6. december 2022, 19:30. 
 

  


